

التاريخ: 15 يونيو 2023

## Disclosure of the non-convening of the Extraordinary General meeting

Al-Madina Investment Holding Company SAOG (the company) would like to disclose that the extraordinary general meeting of the company, which was scheduled to be held at 3:00 pm on Thursday 15/6/2023, via the electronic platform for holding the general meeting that is accessed through the website of the Muscat Clearing and Depository Company ([www.mcd.gov.om](http://www.mcd.gov.om)), wasn't held as the quorum for the meeting was not completed.

Accordingly, a second Extraordinary General meeting will be held on Sunday 6/18/2023 with the same agenda that is approved by the CMA, the Extraordinary General meeting will be held through the aforementioned electronic platform.

Al Madina Investment Holding Company  
SAOG

## إفصاح عن عدم إنعقاد الجمعية العامة غير العادية

تود ان تفصح شركة المدينة للإستثمار القابضة ش.م.ع.ع (الشركة) بأنه لم يتم عقد الجمعية العامة غير العادية للشركة والتي كان مقررا انعقادها في تمام الساعة الثالثة من بعد ظهر يوم الخميس الموافق 2023/6/15 وذلك عبر المنصة الالكترونية لانعقاد الجمعيات العامة والتي يتم الدخول إليها عبر موقع شركة مسقط للمقاصة والإيداع ([www.mcd.gov.om](http://www.mcd.gov.om)) حيث لم يكتمل النصاب القانوني لانعقاد للجمعية.

عليه سوف يتم عقد جمعية عامة غير عادية ثانية في يوم الأحد الموافق 2023 /6/18 وفقا لجدول الأعمال الذي تمت إجازته من الهيئة العامة لسوق المال لمناقشة ذات الجدول حيث سيتم عقد الجمعية العامة غير العادية من خلال المنصة الإلكترونية المشار إليها.

المدينة للإستثمار القابضة ش.م.ع.ع

